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 Zápis č. 2 z veřejného zasedání AS FF UJEP, 
konaného dne 20. 2. 2008 

 
 

 
PŘÍTOMNI:  

• komora akademických pracovníků: Doc. PhDr.Miroslav Kryl, CSc., Mgr. Martin  
      Nitsche, Ph.D., Mgr.Jakub Pátek, Mgr. Martin  
      Veselý, Ph. D. 
• studentská komora:   Bc. Michal Červenka, Josef Trnka, Jan Tříska,    
                                                  
• hosté:     PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D,   Ing. Terezie  
      Tahalová 

OMLUVENI:     Mgr. Renata Cornejo, Ph.D, Bc. Martin Zubík 
 
 
 
 

PROGRAM: 
1. Hospodářský výsledek FF UJEP za rok 2007 
2. Aktualizace Dlouhodobého záměru FF UJEP  na rok 2008 
3. Různé 
 
 
 
bod č. 1 
     Tajemnice fakulty Ing. Tahalová seznámila senátory FF UJEP s výsledkem hospodaření 
Filozofické fakulty za rok 2007.  FF UJEP hospodařila v loňském roce se ziskem ve výši Kč 
2.757.200,-. 
 
bod č. 2 
      Členové  AS FF UJEP obdrželi předem Aktualizaci Dlouhodobého záměru FF UJEP na 
rok 2008 k prostudování. Předloženou Aktualizaci DZ FF UJEP na rok 2008 okomentovala 
děkanka PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D. Zároveň seznámila přítomné senátory s připomínkami 
Vědecké rady FF UJEP, která se schvalovala  Aktualizaci DZ FF UJEP na rok 2008 formou 
per rollam. Senátoři spolu s paní děkankou vedli diskusi  nad některými body, následně s pak 
shodli na zapracování některých připomínek členů Vědecké rady FF do textu Aktualizace DZ 
FF UJEP na rok 2008. 

Usnesení k bodu 2.1. 

AS FF UJEP v  souladu s ustanovením § 27 odst. 1 písm. h,  zákona schvaluje Aktualizaci 
Dlouhodobého záměru  FF UJEP na rok 2008, s tím, že do Aktualizace DZ FF UJEP na rok 
2008 budou zapracovány  jak formální změny, tak i ediční řada dle doporučení VR FF UJEP. 
Součástí Aktualizace DZ FF UJEP na rok 2008 bude  dále příloha – ediční plán FF UJEP.
              (7-0-0) 



 

 

bod č. 3 

     AS FF UJEP apeluje na vedení fakulty, aby byly zakoupeny  a rozmístěny v dostatečném 
počtu nádoby na třídění odpadů. Dále, aby byl instruován odpovědný úklidový pracovník o 
dalším nakládáním s tříděným odpadem a to v nejbližším možném termínu. 

     Členové studentské kurie AS FF žádají o plné zpřístupnění všech důležitých dokumentů 
FF, včetně dokumentů v Integrovaném manažerském informačním systému (IMISu). 

     Dále bylo navrženo, aby se nejbližšího jednání AS FF UJEP zúčastnil Mgr. Škvára, 
proděkan pro rozvoj a informatizaci, aby informoval členy AS FF o stavu přípravy fakultního 
jazykového centra. 

 

 

 

Další zasedání senátu se bude konat dne  19. 3. 2008 ve 13 hod. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Bc. Krchovová Hana     Ověřil: Mgr. Jakub Pátek 


